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DURANT LA SETMANA DEL 14 AL 20 
D’ABRIL, PREGAREM A SANT JOSEP: 
Dilluns 14:  dif. de la parròquia  Dimarts, 15: 
Mn. Frederic Pujol  Dimecres,  16: Josep 
Robert Oliveras; dif. fam. Pararols-Sidera 
Dijous, 17 : Segunda Méndez Pérez; José 
Franco Castro; en acció de gràcies Divendres, 
18: ---------------------- Dissabte, 19: A.A.C.  
Diumenge, 20: Joan Albareda; dif. fam. Garcia-
Panadés 
 
DURANT LA SETMANA DEL 14  AL  20 
D’ABRIL, PREGAREM A SANT PAU: 
Dijous 17: intenció particular 
Diumenge, 20: per les famílies 
 
Horaris de Setmana Santa 2025 
    Diumenge de Rams 
parròquia de sant Pau, a les 11h 
parròquia de Palau-sacosta, a les 11h 
parròquia de sant Josep, a les 12h 

Dijous Sant 
parròquia de Vila-roja, a les 18h 
parròquia de sant Josep, a les 19h 
parròquia de sant Pau, a les 20h 
parròquia de Palau-sacosta, a les 20h 

Divendres Sant 
parròquia de Vila-roja, a les 16h 
parròquia de Palau-sacosta, a les 17,30h 
parròquia de sant Josep, a les 19h 

Vetlla Pasqual 
parròquia de Vila-roja, a les 18h 
parròquia de Palau-sacosta, a les 20h 
parròquia de sant Josep, a les 22h 

Es volem casar, i tramitem l’expedient 
matrimonial al despatx Interparroquial de 
Girona. 
 
En Josep Pagès Farró, de la parròquia de sant 
Pau, amb la Maria Cristina de Ribot Saurina de 
la parròquia de sant Josep. 
 
En Guillem Parés Figueras amb la Martina 
Reixach Salvador, ambdós de la parròquia de 
sant Josep. 
 
L’Arnau Aranda Carpio, amb l’Elena Quintano 
Ruiz, ambdós de la parròquia del Mercadal 
 

 
 
DIUMENGE DE RAMS:  LA PAU 
 

Malgrat que a vegades hom visqui un hivern 
interior, estem a la primavera. L’olivera ja floreix. I 
s’albira un bri d’esperança, enmig de moltes 
negres nuvolades que dominem el món. Jesús és 
la Pau que ens renova totalment. La Pau és 
sempre un viatge interior, un buidar-se d’un 
mateix per trobar el silenci; fer un canvi de 
perspectiva per mirar amb uns altres ulls la vida, 
amb una atenta mirada. És fer-nos propers a les 
persones, i donar un gest que va més enllà d’una 
pau formal. 



La Pau 
 

La vida del cristià consisteix en fer 
possible un món millor; és treballar 
per la contrucició del Regne de Deú; 
és propiciar la trobada persona amb 
Déu, des de l’interior a l’exterior de 
les persones; és connectar amb 
l’evangeli, font amb el qual llegim el 
món.  
 

Una de les agulles de la nostra 
brúixola, amb la qual ens hem de 
guiar en el camí de la vida, pels  
cristià és la Pau. És el compromís 
diari per estar a l’aguait per no caure 
en l’odi i la violència; per no deixar-
nos portar per la manipulació i la 
polarització constant; és la capacitat 
de mirar més enllà de la nostra zona 
de confort, i albirar el món amb uns 
ulls de tendresa i de misericòrdia, de 
fraternitat i compromís. Perquè el 
Déu és de Jesús, és Déu de pau i no 
de guerra i de mort. 
 

El desig de pau és una de les 
necessitats profundament desitjada 
per a qualsevol persona d’aquesta 
humanitat, però malauradament no 
sempre s’aconsegueix arreu. La pau 
de Déu no és l’absència de conflicte, 
sinó la capacitat d’afrontar-lo d’una 
altre manera. És la capacitat per a 
trobar camins de diàleg, d’entesa 
mútua i de la reconciliació. La pau no 
es fàcil, cal treballar-la, cal esforç i 
dedicació. A l’evangeli, la pau és 
mesura sempre en la capacitat 
d’estimar, en donar amor, en la 
sinceritat d’un cor que cerca de viure 
en pau. És tenir dins nostre aquesta 
pau que parteix de la confiança 
posada només en Déu, que venc les 
pors; que supera els egoisme; que 
trenca els odis i els recels; que 
dissipa les tenebres de l’error cercant 
la llum de la veritat.   
 

En aquest diumenge de Rams 
aclamem a Jesús que entra a 
Jerusalem amb palmes, amb rams 
de llorer i oliveres. Amb crits de 
Hosanna i del Rei de la  Pau! El desig 
de pau és universal. Però aquesta és 
lluny de materialitzar-se. Jesús en 
cada setmana santa ens interpel.la. 
ens qüestiona moltes coses de la 
nostra vida, i una d’elles és la Pau. 
La Pau és una forma de viure, i per 
tant, demana també un canvi en el 
nostre intern. No sempre portem 
pau. No sempre vivim en pau. No 
sempre son capaços de donar pau. 
La pau de Jesús és quelcom que neix 
sempre del cor. Que arrela en 
l’interior d’un mateix. Que convida a 
fer camí tot junts, amb compromís, 
amb justícia, amb fraternitat. Una 
pau que porta sempre un anar una 
mica més enllà d’un mateix, a sortir 
del propi egoisme i mirar a l’altre no 
com un enemic sinó com un igual, 
com un germà. La pau de Jesús és 
misericòrdia, acolliment i gratuïtat.  
 

Pels cristià quan a missa i en donem 
la pau, no només fem un simple gest 
ritual; sinó que vol expressar el 
nostre viure, que parteix del cor i va 
cap a l’exterior. Que és sempre un 
estil per a lluitar contra qualsevol 
mena d’injusticia. Donar la pau és 
creure en la dignitat de tota persona 
humana, en el seu respecte i 
consideració, sigui qui sigui, i vingui 
d’on vingui. I com deia la Rigoberta 
Menchú – premi Nobel de la Pau 
1992- “La pau no és només 
l‘absència de la guerra, mentre hi 
ha pobresa, racisme, 
discriminació i exclusió 
difícilment podrem assolir un 
món en pau.” 
 

 Jordi Reixach i Masachs 
 Girona, 13 d’abril de 2025 


